
 

Bestyrelsesmøde d. 17.september 2023 kl. 

16‐18 (online)  

Deltagere: Alle fra bestyrelse og sekretariat 

  Bemærkninger  Beslutning 

Pkt. 1: Meddelelser fra 
formanden 
 
 
 

 Møde i kirkemusikalsk landsforening 
med DOKS og Organis oreningen. 
Spørgsmål vedr.  dsregistrering – 
faldgruber og eventuelle fordele. Bjørn 
fra DOKS tager kontakt  l LAM i uge 37, 
for at høre hvad de gør sig af tanker.  

 Koordineringsmøde CO10 vedr. OK24. 
Krav om at alle skal være 
overenskomstdækkede. Forskellige krav 
er koordinerede og bliver renskrevet og 
sendt rundt  l orientering.  

 FSU: Anne har været  l møde. Emner: 
FIN (folkekirkens intranet) ‐ der er 
problemer med sikkerhed så der 
kommer en ny løsning, 
arbejdsmiljøundersøgelsen; bede 
medlemmer om at svare, GDPR alle 
ansa e bør have en KM‐adresse  

 Inviteret som a alt formænd og biskop 
l at skrive  l årsskri et 

 Møde på kirkemusikskolen i Roskilde, 
hvor Bertel Haarder er trådt ind.  

 Vestervig skal have ny rektor igen. Meget 
uheldigt. Der er sat gang i ny 
ansæ elsesproces.  

 

Pkt. 2: Vedtægter og 
forretningsorden 
 
 
 

Nikolaj orienterede. Der er rundsendt udkast  l 
lre ede vedtægter, som skal godkendes på GF i 

2. kvartal 2024. Forslag om at udbygge 
vedtægterne så det bliver tydeligt at også 
melønnede vikarer og musikere i s llinger 

under 8  mer kan være medlemmer.  

Forretningsorden 
fortsæ er i sin 
form, kan 
revideres 
løbende.  

Pkt. 3: Hjemmeside 
 
 
 

Vores gamle hjemmeside lukker i dag, og Maria 
har fly et filer. Den nye hjemmeside giver 
allerede mere ak vitet.  

  

Pkt. 4: Årsskri   
 
 
 

  Deadline start 
november  



Pkt. 5: Vikarsatser 
 
 
 

Fremlagt og drø et.  Satser med 
forklaring og 
anbefalinger 
kommer på 
hjemmesiden før 
næste møde.   

Pkt. 6: Eventuelt 
 
 
 

Debat om brug af betegnelserne kirkesanger, 
organist osv. Man skal kunne finde vores 
hjemmeside når man søger på ‘kirkesanger’.  
 
Sekretariatet: årlige lønforhandlinger er kommet 
afsted, et enkelt medlem ønskede lønforhandling 
14/9 og meldte sig e erfølgende ud. 
Forslag om at kontakte søsterforeningernes 
forkvinder for at gøde jorden for at a olde GF 
samme lørdag ‐ fælles foredrag eller lign.  
Spm. om koralbog med becifringer, er det en  
opgave for os? Debat.  
 
TR på Sjælland: Anne og David vil gerne spørges. 
 
Dato for årsmøde skal a ales snarest.  

 

Pkt. 7: Næste møde 
 
 

26. november kl. 16‐18 (online)    

     

 


